
 
  
 
 
 
 
Schriftelijke Vragen ‘Superschool op Zuid’   
 
 
Aan het College van B&W van de Gemeente Rotterdam 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Rotterdam, 25 oktober 2017 
 
Geacht college, 
 
In het AD Rotterdams Dagblad van 9 oktober 2017 is te lezen dat de plannen voor de Promise Academy 
Charlois (PAC) zijn stilgelegd. Het ambitieuze plan voor de school, die ook wel de ‘Superschool op Zuid’ 
wordt genoemd, lijkt ten einde. Vernieuwend onderwijs van hoog niveau is essentieel voor Rotterdamse 
scholieren. Zeker op Zuid! Over het uitdoven van het project stellen wij de volgende vragen. 
 

1. Wat zijn de oorzaken van het stilleggen van de plannen voor de PAC en welke organisaties 
hebben daarin een rol gespeeld? 

2. Hebben beleidskeuzes en financiële beslissingen van het college bijgedragen aan het besluit om 
het plan voorlopig in de ijskast te zetten? Zo ja, welke keuzes en beslissingen zijn dit geweest? 

3. Heeft het niet doorzetten van de ontwikkeling van de PAC financiële consequenties voor de 
gemeente Rotterdam? Zo ja, wat zijn deze consequenties? 

4. Kan het college aangeven hoe groot de kans is dat het stilleggen van de plannen een definitief 
einde voor de PAC betekent? 

 
Met belangstelling kijken we uit naar de beantwoording van onze vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 
 
 

Simon Becker  
VVD Rotterdam 
	


